
Είδηση 602

14 Οκτωβρίου 2013

  Οι λεπτομέρειες για τις άμεσες ενισχύσεις των οιναμπέλων και της Ενιαίας ΚΟΑ για το κρασί στο
τραπέζι των συζητήσεων σε Copa Cogeca  και στη Συμβουλευτική Οίνου με συμμετοχή της ΚΕΟΣΟΕ
  

Σήμερα και αύριο (14 και 15 Οκτωβρίου) συνεδριάζει η ομάδα Οίνος της Copa Cogeca και η
Συμβουλευτική Ομάδα του κρασιού (με τη συμμετοχή της Commission, της Copa Cogeca,
των βιομηχανιών οίνου,       των μικρών παραγωγών, καταναλωτών, κλπ), στις οποίες θα
εκπροσωπηθεί η ΚΕΟΣΟΕ με το Διευθυντή της Π. Κορδοπάτη, με σημαντικά θέματα στην
ημερήσια διάταξη.

Κυρίαρχο θέμα εκτός της κατάστασης αγοράς εν μέσω (για τις βόρειες περιοχές) ή μετά
τον φετινό τρυγητό θα είναι η συζήτηση επί των λεπτομερειών για τις αποφάσεις της ΚΑΠ
μετά το 2014 που επηρεάζουν τον αμπελοοινικό τομέα.

Έμφαση θα δοθεί στη διερεύνηση των αποφάσεων των Κρατών Μελών σχετικά με την
ένταξη των αμπελώνων τους στο καθεστώς άμεσων ενισχύσεων (σσ. το Κράτος Μέλος
μπορεί ν’ αποφασίσει να μην εντάξει τους αμπελώνες), στο περιεχόμενο των
προγραμμάτων Προβολής Προώθησης στην εσωτερική αγορά, των προγραμμάτων
Αναδιάρθρωσης σε συνάρτηση με τις ασθένειες και στις λεπτομέρειες εφαρμογής του νέου
καθεστώτος για τις άδειες φύτευσης από 1/1/2016.

Εξίσου σημαντικά θέματα που θα απασχολήσουν τις συναντήσεις είναι η προσπάθεια
προστασίας των παραδοσιακών ενδείξεων (Reserve, Vinsanto, οίνος φυσικώς γλυκός κλπ)
αφού δεν προστατεύονται σε παγκόσμιο επίπεδο και οι διμερείς σχέσεις με τις ΗΠΑ.
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